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Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 660 af 25. juni 2014 (alm. del). Spørgsmålet er stillet 

efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Kim Andersen (V). 
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Spørgsmål 

Ministeren bedes kommentere henvendelse af 18. juni 2014 fra Bent R. Hansen vedr. 

manglende fradrag for grundforbedringer, jf. SAU alm. del – bilag 225.  

 

Svar 

Spørgsmålet handler om sagsbehandlingstiden for fradrag for grundforbedringer (FFF) 

for et almennyttigt boligbyggeri i Odder. Sagen er rejst over for SKAT i 2012.  

 

Skatteudvalget blev i maj 2014 orienteret om en ny tidsplan for afvikling af sagsbunkerne 

vedrørende genoptagelse af FFF, både ordinære og ekstraordinære genoptagelser, jf. SAU 

2013-14 Alm. del, bilag 197. Årsagen til, at det er blevet nødvendigt at revidere de tidlige-

re tidsplaner, er, at sagerne er mere komplekse og tidkrævende at behandle end forventet i 

januar 2013, hvor Skatteudvalget først blev orienteret om sagerne.  

 

SKAT oplyser i orienteringen fra maj 2014, at behandlingen af sager vedrørende ordinær 

genoptagelse af FFF forventes afsluttet med udgangen af 2015, mens sager vedrørende 

ekstraordinær genoptagelse forventes afsluttet ultimo 2016. For at sikre at denne tidsplan 

holder, tilfører SKAT i år yderligere ressourcer til området.  

 

Som det fremgår af Skatteministeriets pressemeddelelse af 16. august 2014 ”Regeringen 

vil have ryddet op i skatteklagesager” har regeringen besluttet at prioritere midler til om-

rådet i årene 2014 til 2017. 
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